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De parken van Lunetten
Wie

Tom en Niek Schrier
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

Als je in een park in Lunetten iemand heel aan
dachtig een boom ziet bekijken met behulp van een 
loep, dikke kans dat je Tom Schrier of zijn zoon Niek 

hebt gevonden. Zij struinen regelmatig de parken van 
onze wijk af om bijzondere korstmossen en andere 

planten en dieren in kaart te brengen.

Het begon allemaal met de Duizend Soortendag. Toen 
de editie van 2020 niet doorging, wilden Tom en Niek 

graag zelf iets vergelijkbaars doen. Ze zijn allebei 
opgeleid tot bioloog met een brede interesse in de 

natuur. Niek: ‘We houden veel van libellen. Maar in de 
winter zijn deze er niet, en we wilden toch graag iets 
doen. Er zijn minder mensen bezig met korstmossen 

en mossen, en zo kwamen we daarop uit.’ Tom en Niek 
maken foto’s van hun vondsten en voeren de gegevens 

in op de website waarneming.nl, een inter nationale 
database voor natuurwaarnemingen. Ze hebben in 

2020 al meer dan 1.600 soorten ingevoerd.

Lunetten blijkt een goede vindplaats voor mossen, 
korstmossen en parasieten die op (korst)mossen 
leven. Van de meer dan duizend soorten die er in 
Nederland voorkomen, zijn er in Lunetten bijna 

tweehonderdvijftig gevonden. Het populierenspeldje 
bijvoorbeeld, dat slechts op vier plekken in Nederland 

voorkomt. Tom wijst een wilg naast het pad aan en 
laat een mintgroene korstmos op de stam zien door 

zijn loep: het groen schorssteeltje. De piepkleine geel
groene puntjes erop zijn dan ineens goed zichtbaar.

Niet alleen bomen zijn geschikt voor korstmossen. 
Niek: ‘Veel aparte mosjes houden van heel oude  

stenen. Die zijn wel zeldzaam in Lunetten, behalve bij 
de oude forten. Toen we laatst konden schaatsen heb 
ik bij fort Lunet IV weer wat nieuwe soorten gevon

den. Dat winterse weer had van mij nog wel wat langer 
mogen duren,’ zegt hij lachend. De mossen hebben 
vaak mooie namen als wit berijpt muurschriftmos, 
zonneklepjesmos en witte runenkorst. Zelfs bij de  
geluidswal naast de snelweg komen korstmossen 
voor, zoals glad kringmos. Ook vonden ze hier een 
zeldzaam, piepklein slakje: het genaveld tonnetje.

Benieuwd wat Tom en Niek allemaal hebben gevonden? 
Neem dan een kijkje op waarneming.nl.
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‘We hebben  al meer dan  
1.600 soorten  gevonden.’

Mosmannen Tom (links) en Niek
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Bedankt!
Een dikke high five aan iedereen die meedeed aan 
deze Hallo! Lunetten: met verhalen, foto’s, ideeën, 
tips, kritische blikken en kopjes koffie. Speciale 
dank aan Lunetten Wil Wel, onze adverteerders 
en Wijkbureau Zuid voor hun steun. Zonder jullie 
geen Hallo! Lunetten.

Hallo! Lunetten is een bewonersinitiatief. 

Team Hallo! Lunetten: Bladmanager Florence 
de Graaff. Tekst Margit Assenberg, Lisette le Blanc, 
Luitgard van den Bogaert, Sterre Bolluijt, Juliëtte 
Bonneur, Barbara Boonman, Corrie van Dam, Luc 
Hoogenstein, Jac. Janssen, Peter Koudijs, Liseth 
Meijer, Irma Thijssen. Eindredactie Elles Rozing. 
Fotografie Luc Hoogenstein, Sylvia Jansen, John 
Meijerink, Jacqueline Sluis, Rik de Vries. Coverfoto 
Rik de Vries. Vormgeving grifontwerp. Bestuur 
Diana Bak en Kristine Kavelaars.

Adverteren? Informatie kan je aan vragen via: 
hallolunetten@gmail.com.

De volgende Hallo! Lunetten verschijnt in juli 
2021. Heb je ideeën of tips over leuke dingen in 
de wijk? Wil je ons laten weten wat je ervan vindt? 
Ons mailadres is hallolunetten@gmail.com. 
Je vindt ons ook op facebook hallolunetten. 
Oplage 6.000. 

Wil je een extra Hallo! Lunetten? In verband met 
coronamaatregelen zijn onze vaste afhaalplekken 
dicht of beperkt open. Houd onze Facebookpagina 
in de gaten voor actuele informatie.

Inhoud
02 De mosmannen

Tom en Niek Schrier zijn gek 
op mossen.
 

05 Hee?! Wat doe jij hier?
Irma en Jacqueline lopen door de wijk.
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Iedereen aan de wandel.
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Op bezoek bij Louis Houtappel.
 

14 Kunst in Lunetten
De tenttoren van Cornelius Rogge.
 

16 Iedereen blij
De blijmakers van Prikbord Lunetten.
 

17 Ondernemend
Natasja Rietveld van de 
dieren speciaalzaak.
 

18 Gemeente in de wijk
Marleen Kalden is de nieuwe 
wijkadviseur.

19 Lunetten Wil Wel 
Online contact met familie en vrienden.
 

20 Ons buurtje
Seychellen. 

Een frisse neus

Heb jij de afgelopen tijd ook iets aan je huis veranderd? De 
boel een beetje – misschien zelfs wel behoorlijk – opge
knapt? Verbouwingswoede, reno vatiekriebels, of gewoon 
omdat je je huis wat comfortabeler wilt maken met het 
oog op de toekomst. Wijkgenoot Louis Houtappel pakt(e) 

het groots aan. Hij heeft zijn huis zelf energieneutraler gemaakt. 
Wat dat betekent? Er liggen zonnepanelen op het dak, de muren zijn 
geïsoleerd, en in huis zijn er airco’s. Een hele klus, maar Louis is blij. Hij 
bespaart geld, en het geeft een goed gevoel. Louis is nog lang niet klaar. 
Binnenkort vangt hij regenwater via het dak op voor de wc en zijn tuin. 
Zo is Louis duurzaam bezig, oftewel: lekker groen. 

Voor natuurlijk groen kun je hier in Lunetten dichtbij huis blijven. Een 
uit komst in deze tijd waarin je weinig anders kunt dan een ommetje 
maken. En er wordt wat afgewandeld in onze wijk! We wandelen in deze 
Hallo! Lunetten een stukje op met Anita, Els, Marc en Jelle. Opsnuiven 
van de buitenlucht zet je lichaam in beweging. Het maakt je hoofd 
leeg en is een fijn begin (of eind) van de dag. Als je je ergens druk over 
maakt, loop je het van je af. En ondertussen kun je, alleen of op ander
halvemeter samen, genieten van de bloeiende bomen in het Beatrixpark 
en de kwetterende vogels bij de Salamanderpoel. 

Wist je dat er een speciaal plan is om ‘ons’ groen en de natuur zo mooi 
en fijn te houden? Dat staat in het Groen Ontwikkelplan Lunetten. De 
wijkgenoten die zich hiermee bezighouden, hebben een leuke wandel
enquête gemaakt die je kunt doen terwijl je een ommetje maakt. Er zijn 
drie routes die je kunt lopen, en over bepaalde plekken in het groen zijn 
er vragen of willen de makers je ideeën weten. Help je mee om het groen 
in de wijk groen te houden? Je leest erover op pagina 10 en vindt daar ook 
de QRcode voor route en vragen. 

Kortom: jas aan (of uit) en naar buiten! Maar, eerst deze Hallo! Lunetten 
nog even lezen natuurlijk. 

Diana Bak en Kristine Kavelaars bestuur Hallo! Lunetten
(Elsbeth Witt is binnenkort terug. Ze is op 6 januari bevallen van een gezonde 
zoon, Olaf. Hoera! – Op deze plaats bedanken we graag Elles Rozing die 
Elsbeth tijdens haar verlof verving. Dank je wel!)

hallo!
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Hee?! Wat doe jij hier?
Irma en Jacqueline lopen door de wijk en wie komen zij dan zoal tegen?
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Wesmeskerken
Dag, waar komt u vandaan? Uit de binnen-
stad. Ik heb plantjes gekocht voor in de tuin. 
Allemaal gele, lekker vrolijk. Fietst u veel? 
Wij gaan vaak op zaterdag fietsen. Naar 
Houten, Nieuwegein, Vreeswijk, Zeist.  
Dat is best ver! Het kan, want ik heb een 
elektrische fiets. En als ik dan Lunetten weer 
in fiets, denk ik: O, heerlijk, wat een rust! 
Wat wonen we hier toch mooi.

Jan de Haan
Goedemorgen, lekker aan het fietsen? Ja, 
ik fiets elke zaterdag een uurtje, door het 
groen of door de stad. Op de e-bike? Mijn 
vrouw kocht een e-bike, maar toen we samen 
gingen fietsen, kon ik haar niet bijhouden.  
Ik dacht: dan moet ik er ook maar eentje. 
Bevalt het? Jazeker, je pakt sneller de fiets  
en fietst ook veel verder weg.

Anneke Beuving  
en Abe (6)
Hee, wat doen jullie hier? We gaan van-
avond gourmetten en hebben daar eten voor 
gekocht. Onze nichtjes uit Den Haag komen 
logeren. Wat gezellig! Weet je al wat jullie 
gaan doen? Abe: Sjoelen! Anneke: We kregen 
een sjoelbak van de buurvrouw. Laatst op 
een kinderfeestje hielden we een sjoel-
competitie. Echt leuk. En voor alle leeftijden. 
Abe: Ik ben al bijna de beste! 

Peter de Keizer
Lekker aan het hardlopen? Ja, meestal twee 
keer per week. Via De Uithof, Rhijnauwen, 
Galgewaard, Bunnik. Zo’n 13 kilometer. Via 
de Avondvierdaagse ontdekte ik de om-
geving. Ik heb een zittend beroep en werk  
nu veel thuis, dan is hardlopen heerlijk. 
Woon je hier al lang? Wij hebben hier 
gestudeerd, daarna vier jaar in San Francisco 
gewoond. En nu weer in Lunetten. 

Marianne Rottier
Hallo, aan de wandel? Ja lekker, elke dag  
een uurtje. Lunetten is een beetje dorp, 
beetje stad, beetje groen. Een fijne wijk, al 
maak ik me soms wel zorgen over het milieu. 
Nog plannen voor vandaag? Mijn zoon komt 
eten. En ik ben in de tuin een dikke boomtak 
aan het afzagen. Maar haha, dat valt niet 
mee, ik ben net halverwege gestopt en ga 
later weer verder.

Marcella Dorigo
Dag, waar gaat u naartoe? Ik ben op weg 
naar de binnenstad, ga een kennis een 
rondleiding geven over de geschiedenis van 
Utrecht. Dat is mijn hobby. Wat leuk. Wat 
zijn bijzondere gebouwen in Lunetten? De 
Musketon! Een uniek gebouw. Een duidelijk 
beeld van de jaren ’80. In Utrecht staan bijna 
geen gebouwen meer uit die periode. Het 
zou mooi zijn als de Musketon een gemeen-
telijk monument wordt.

5



Fijne start van de dag
Marc Engberts loopt elke ochtend een kwartiertje, 
twintig minuten. ‘Een vaste wandeling. Als alter-
natief voor fietsen naar mijn werk. En dan achter 
de computer. Ik heb Lunetten nog meer leren 
waarderen. En liefde voor vogels opgedaan. Af en 
toe zie ik een ijsvogel, of een specht, en deze week 
een dodaars. Vaak kom ik buurtgenoten tegen. 
Ik gebruik geen wandelapp, nee, dat vind ik maar 
ballast. Ik ben wel een stevige doorloper hoor. 
Opsnuiven van de buitenlucht zet het lichaam in 
beweging. Het is een fijne start van de dag.’ 

Marc maakt onderweg ook foto’s. ‘Er zijn wel 
vijftig tinten groen! Ik maak vaak foto’s van 
dezelfde bomen. Als je die naast elkaar legt, zie je 
het verloop van bladeren en kleuren. En één hele 
dikke wilg heeft een prachtige bast. Als de zon 
daarop valt, is de kleur telkens weer anders. Daar 
sta ik dan even bij te kijken.’ Marc schreef zelfs 
een lofdicht op Lunetten, geïnspireerd op ‘De 
Dapperstraat’ van de oude meester J.C. Bloem. 
‘Maar terwijl Bloem zegt: geef mij de stad maar, 
zeg ik: blij dat ik in het dorpse Lunetten woon.’

Er wordt wat afgewandeld sinds corona. Ook in onze wijk. Een paar ontmoetingen 
met wandelende Lunettenaren.

De pas er in 

Walk like a 
Lunettenaar 

naar buiten

Ik kijk er elke dag naar uit
Vriendinnen Anita de Moor en Els van Tuinen 
nemen aan het eind van de dag al wandelend de 
dag samen door. Anita: ‘We doen elke keer weer 
een ander rondje. Langs de kuil, over de brug, in 
het Beatrixpark, of door Hoograven. Wel veel 
in het groen. Vorig voorjaar liep ik hier vaak met 
mijn moeder. Met haar ontdekte ik veel weg-
getjes en mooie plekjes.’ Ze gaan meestal met 
z’n drieën, met vriendin Lisette er ook bij. ‘Als 
je zo’n afspraak hebt, ga je het ook echt doen. 
Ik kijk er elke dag naar uit.’ Ze gebruiken de app 
SamenGezond. ‘Door die app stel je elke week 
een doel, en je krijgt punten, je persoonlijke 
fitscores. De app triggert zo om steeds wat 
verder te gaan. We begonnen met een uurtje, 
maar nu lopen we vaak wel anderhalf uur.’ Els 
vult aan: ‘Het is fijn om na een werkdag je hoofd 
leeg te maken. Even bewegen. Een beetje de dag 
bespreken. Je krijgt andere inzichten. Als je je 
ergens druk over maakt, praat je het van je af. 
Je neemt afstand van je werk.’ Anita: ‘Het is een 
soort reistijd, maar dan veel gezelliger!’

6

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

Wandelen met  
een app: tips 
Er zijn verschillende 
wandel-apps, zoals 
SamenGezond, van 
een zorgverzeke raar. 
Met deze app kun je 
voor 20 verschillende 
activiteiten je fitscores 
bijhouden. Ommetje is 
een populaire app van 
de Hersenstichting die je 
stimuleert om elke dag 
een paar kleine ommetjes 
te lopen. Samen met 
vrienden, familie of col-
lega’s organiseer je een 
eigen wandelcompetitie. 
Ook leuk: na elke wande-
ling krijg je een interes-
sant feitje van hoogleraar 
neuropsychologie Erik 
Scherder. En wil je een 
stapje verder? De app  
van eRoutes biedt ver-
rassende routes voor 
wandelaars en hard-
lopers. Nog veel meer 
wandel-apps vind je via 
Google Play (Android) of 
de App Store (iOS).



Lunetten

De stad is voor de massa’s en verweesden.
En dan: er is te veel stad hier in dit land. 
Het groeit er dicht, het loopt volledig uit de hand.
Je bent er anoniem, komt nooit bekenden tegen. 

Geef mij het woonerf en de buitenwijkse wegen,
Poepveldjes, wipkip, een geluidswal aan de rand.
De snelweg ruist, een buurkind schreeuwt soms 
moord en brand,
En als het stopt, is dat ook weer een zegen.

Niets is hier veel, zelfs als je niks verwacht.
Het leven houdt geen wonderen hier verborgen.
We hebben ze niet nodig en het zal ons niet beletten.

Dit heb ik bij een rondje om de plas bedacht,
De zon scheen volop, deze vroege morgen,
Domweg gelukkig in mijn bloemkoolwijk Lunetten. 

door Marc Engberts 

Wandelmeester Jelle
Een ‘wandelinterview’ met Jelle Bakker. 
Startend vanaf zijn huis op Ameland, 
door het Beatrixpark, een kleine 
pit stop aan de picknicktafel bij de 
skatebaan en terug via de Oude 
Liesboschweg: het is een van zijn favo-
riete wandelroutes. De liefde voor het 
wandelen kwam bij Jelle echt tot bloei 
afgelopen augustus. Toen scheurde 
hij tijdens een voetbaltoernooi zijn 
kruisband en meniscus. Sporten mocht 
niet meer, wandelen gelukkig nog wel. 
Sindsdien wandelt hij tweemaal daags 
door onze mooie wijk. 

Samen met zijn collega’s van 
SportUtrecht doet Jelle mee aan de 
Ommetjes-app, onder de naam De 
Fietsmeesters. Jelle wandelde veruit 
het meest, bemachtigde zo de eerste 
plaats en kreeg als geuzennaam De 
Wandelmeester! Jelle vindt wandelen 
echt heerlijk: ‘Van wandelen word ik 
rustig, het maakt mijn hoofd leeg. En 
soms als ik lekker in het zonnetje heb 
gelopen, voel ik me zo heerlijk rozig 
en loom dat het moeilijk is mijn werk 
weer op te pakken.’ Hij prijst zich 
gelukkig dat hij in zo’n mooie, groene 
wijk woont. Enthousiast: ‘Vanuit mijn 
huis loop ik zo het Beatrixpark in.’ 
Het interview eindigt met een mooie 
onthulling. In september kwam niet 
alleen zijn liefde voor het wandelen 
tot bloei. Op de dag dat Jelle gebles-
seerd raakte, daar op het voetbalveld, 
ontmoette hij ook zijn vriendin. Samen 
wandelen zij door coronatijd.
TEKST JULIETTE BONNEUR EN IRMA THIJSSEN  
BEELD RIK DE VRIES
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Altijd aan de bal
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Wie

Sjors Ultee
Wat

Van DVSU naar Fortuna 
Sittard

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Sjors Ultee was jeugd en assistenttrainer 
bij FC Utrecht, FC Twente en Helmond Sport. 
Dit seizoen begon hij als technisch manager 
Fortuna Sittard. Sinds december 2020 is hij 

er hoofdtrainer. Met veel succes.

Op zijn zesde kwam Sjors met zijn ouders 
naar Lunetten. Hij ging naar De Klim, waar 
zijn moeder leerkracht was. Als F’je begon 

hij te voetballen bij DVSU, mede dankzij 
vader Hans. Bij gebrek aan een jeugd

afdeling besloot Hans die maar zelf op te 
zetten. Sjors: ‘Ik had nooit de ambitie om 
profvoetballer te worden. Het was vooral 
een leuke tijd bij DVSU, de wedstrijden en 
alles eromheen. Later werd ik zelf jeugd

trainer, gewoon als hobby.’ 

Inmiddels wordt hij, een van de jongste 
proftrainers van Europa, de ‘wonderdokter’ 
genoemd die Fortuna aan het winnen kreeg. 
Sjors blijft nuchter: ‘Mijn succes als trainer? 

Ik doe het al vanaf mijn veertiende, bijna 
twintig jaar. En met plezier. Veel tijd  

in steken dus!’

‘Het feit dat ik hier nog steeds deels woon, 
zegt genoeg over wat ik vind van Lunetten. 

Ik heb hier bij Fortuna Sittard mijn huis, 
maar bij mijn ouders kom ik pas echt thuis. 
Dat blijft mijn favoriete plek. En als ik langs 
DVSU kom en daar kinderen plezier zie heb

ben, ben ik trots op wat mijn vader  
mee heeft opgezet.’

TEKST JAC. JANSSEN FOTO NIELS VAN RENEN (FORTUNA SITTARD)

uit Lunetten

‘Trots op wat 
mijn vader  

mee heeft opgezet.’
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Anderhalve meter afstand en mondkapjes in de gangen, maar het belangrijkste: de 
leerlingen zijn er weer. Juf Annemiek van den Akker van basisschool De Spits is blij dat 

ze de kinderen van groep 5B weer in het lokaal heeft zitten. 
TEKST STERRE BOLLUIJT FOTO JACQUELINE SLUIS

Van alle markten thuis
Op De Spits zitten vooral kinderen uit Lunetten. 
Alleen de hoogbegaafdenklas heeft een meer 
regionale functie. Zelf woont Annemiek in 
Hoograven, maar omdat ze al sinds 2008 op  
De Spits werkt (en nu ook al veel corona-wande-
lingetjes door Lunetten heeft gemaakt) kent ze 
de wijk goed. Annemiek vindt De Spits een leuke 
school. ‘Het team is heel divers. We hebben 
relatief veel meesters, en veel juffen en meesters 
komen uit een ander vakgebied, zoals de kunst-
sector, de ggz en de horeca. Iedereen staat open 
voor ideeën voor verbeteringen op school.’ 

In het nieuws
Dit jaar geeft Annemiek groep 5B les. Leerlingen 
in groep 5 vinden de wereldoriënterende vakken 
over het algemeen het leukst. De kinderen kun-
nen al lezen en schrijven, en worden rond deze 
leeftijd nieuwsgierig naar vakken als geschie-
denis en aardrijkskunde. Annemiek vindt het 
belangrijk om aandacht te besteden aan maat-
schappelijke onderwerpen, en gebruikt daarbij 
graag het Jeugdjournaal als uitgangspunt. ‘Het 
Jeugdjournaal snijdt lastige onderwerpen aan, 
zoals democratie en identiteit. We bekijken de 
uitzending met de klas en gaan er daarna over in 
gesprek.’

Voordat Annemiek leerkracht werd, werkte ze als 
beleidsmedewerker aan de universiteit. Werken 
op een basisschool geeft haar veel meer voldoe-
ning, vertelt ze. De coronacrisis heeft het belang 
van juffen en meesters extra duidelijk gemaakt. 
Het gelukkigst wordt ze van het contact met de 
kinderen, want: ‘Kinderen zijn slim en oprecht en 
je moet ze in elke leeftijd heel serieus nemen.’ 

Supersnel buitenspelen
Annemiek geeft de leerlingen graag veel zelf-
standigheid en verantwoordelijkheid. Soms 
reageren kinderen daar verbaasd op, vertelt ze, 
‘maar als ze doorhebben dat we echt kunnen 
overleggen, dan komen ze ook steeds meer zelf 
met voorstellen. Bijvoorbeeld een supersnelle 
buitenspeelronde na de gym en een zelfstandige 
typecursus tijdens de lockdown!’

Basisschool De Spits

Je kunt meer 
dan je denkt

Annemiek van den Akker

‘Kinderen zijn slim en oprecht en je moet ze in elke leeftijd heel serieus nemen.’
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bijpraten

Scan en  
doe mee!

Lunetten tekent en schrijft  
voor bewoners verpleeghuis

Het verpleeghuis waar wijkbewoner Gerda 
Bultstra werkt, werd in februari getrof-
fen door een corona-uitbraak. Bewoners 

moesten op hun kamer blijven, en het was 
voor hen een zware tijd. In een berichtje op 

Prikbord Lunetten vroeg Gerda om op-
beurende tekeningen en kaarten voor de 

bewoners. En… binnen drie dagen konden 
er al zo’n 150 kaarten en tekeningen  

worden uitgedeeld. 
Namens Gerda en de bewoners: dank aan ieder-

een die heeft geholpen!

Heb je hem al in de bus gehad?
In de folder Vind de weg naar hulp in Zuid stellen or-

ganisaties en initiatieven uit Utrecht Zuid (Lunetten en 
Hoograven) zich kort voor. Je leest wat ze doen en hoe je 
ze ze kunt bereiken. Heb je de folder niet gehad? Bij De 
Musketon en de bieb ligt ‘ie ook. De folder is verspreid 

door jongens uit de wijk die meedoen aan de activiteiten 
van JoU. Goed bezig! 

Doe mee aan de wandel-enquête
Lunetten is een groene wijk en dat willen we ook 

graag zo houden. Het Groen Ontwikkelplan Lunetten 
wil weten wat wijkbewoners belangrijk vinden in het 
groen. Ze hebben een toffe wandel-enquête gemaakt 
die je via je smartphone kunt doen terwijl je een om-
metje maakt. Je komt langs plekken waar vragen bij 
horen over ideeën en wensen op die plek. Het enige 
wat je hoeft te doen is daar je mening over te geven. 

Wat een goed idee! 

Looptijd: 21 maart tot 1 juni 2021

Welkom baby! 
Dit vrolijke geboortebord gaat Lunetten door. Het 

begon met Stern, en daarna vloog de ooievaar door 
naar nog meer tuinen: ook de komst van Berend, 
James, Roger en Finn werd ermee aangekondigd. 

Leuk weetje: op de achterkant van de paal staan de 
namen van alle Lunetten-baby’s bij wie deze ooie-
vaar langs kwam. Wil je ook de geboorte van jouw 

baby vieren met dit leuke bord? Dat kan.  
Stuur een mailtje naar lievemerel@gmail.com.

Nieuw: Vmarkt 
Met 100 vierkante meter is de Vmarkt één 

van de grootste supermarkten van Nederland 
zonder dierlijke producten. De Vmarkt is 

te vinden op ons winkelcentrum. Eigenaar 
Natasja is een bekende in vega(n)land: eerder 
organiseerde ze al vegaproeverijen en work-
shops en werd ze uitgeroepen tot V!va 400 
vrouw in de categorie Wereldverbeteraar. 
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op safari met Luc

Oranje boven

Elk jaar, als het april wordt, begint het bij mij te kriebelen. Niet dat 
ik dan last krijg van de lente in mijn bol, nee, het is wat anders. 
Vanaf april kleuren de graslanden in Lunetten namelijk langzaam 
lichtroze met pinksterbloemen. En pinksterbloemen betekenen: 
oranjetipjes, mijn favoriete vlinder tjes in Lunetten! Prachtige 

dieren, waarvan de mannetjes werkelijk knaloranje vleugelpunten hebben. 
Niet te missen. Pinksterbloemen en oranjetipjes zijn onlosmakelijk met el
kaar verbonden. De vlinders leggen hun eitjes op pinksterbloemen, waarna 
de rupsen de bladeren van de pinksterbloemen opeten. Daar tegenover 
staat dat de vlinders de bloemen van de pinksterbloem weer bevruchten 
door met stuifmeel van bloem naar bloem te vliegen, zodat de planten zaad 
kunnen zetten. Friends with benefits, zogezegd. 

Als je langs een veldje met pinksterbloemen en oranjetipjes wandelt, let 
dan op de witoranje gekleurde mannetjes. Die doen bijna niets anders dan 
continu dezelfde route laag over het veld vliegen, op zoek naar een (groten
deels witgekleurd) vrouwtje. Ze zijn zó gefocust op het vinden van een 
dame dat ze alles achtervolgen wat wit is, zelfs dwarrelende papiersnippers 
en veertjes. Als het toch een vrouwtje oranjetipje blijkt te zijn, dan maakt 
hij haar het hof door als een bezetene om haar heen te fladderen. En met 
wat doorzettingsvermogen en geluk staat ze hem toe met haar te paren. 

Maar, zul je je misschien afvragen, hoe zit dat dan met die pinkster
bloemen? Pinksteren valt ergens achterin mei dit jaar, en dat kun je toch 
echt geen begin van de lente meer noemen? Dat zit zo. Pinksterbloemen 
hebben niets met Pinksteren te maken, maar met…koeien! Het is een 
naam die voortkomt uit boerenwijsheid. Als de roze bloemen van de 
pinkster bloemen in de weilanden verschenen, dan was het tijd om de  
pinken in de wei te zetten. En pinken zijn kalveren van 1 jaar oud. 
Als de oranjetipjes vliegen, dan begint de lente pas écht. En het mooie 
is: de meeste oranjetipjes vliegen zo rond Koningsdag. Tweemaal Oranje 
boven dus! 

LUNETTENSE ECOLOOG EN NATUURFOTOGRAAF LUC HOOGENSTEIN NEEMT ONS MEE OP SAFARI IN DE WIJK.

Oranjetipje

Winnaar 
Paddenstoel-telwedstrijd

We kregen veel inzendingen 
op de prijsvraag ‘Hoeveel keer 
tel je het woord paddenstoel?’ 
in de vorige Hallo! Lunetten. 
Niet iedereen had het goed. 
Annemarie, Isa, Gabriëlle de 

Moor, Misjel, Ron van de Rijst en 
Rosanne/Maantje wel: 7x pad-
denstoel. En ja, er zat ook nog 

een enkele paddestoel (zonder n) 
verstopt, maar ja, die telden niet 
mee. De prachtig ingelijste pad-

denstoelposter is gewonnen door 
Gabriëlle de Moor. Gefeliciteerd! 

Online chat voor jongeren 
Utrechtse jongeren kunnen hun 

verhaal of vraag kwijt in een online 
chat met jongerenwerkers van JoU030 

(Jongerenwerk Utrecht). Alles mag 
aan bod komen, zegt JoU030.

De chat is anoniem en staat doordeweeks 
open van 16.00 tot 20.00 uur, en op  

zondag van 18.00 tot 20.00 uur:  
chat.jou030.nl.
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Op bezoek bij Louis Houtappel 

Doe maar 
duurzaam
Wijkgenoot Louis Houtappel (79 jaar) is gepensioneerd klusjesman. Daarnaast is hij 

enthousiast ambassadeur voor het besparen van energie. In de afgelopen 20 jaar pakte 
hij zijn huis aan, en woont hij aardgas-vrij. Wat is zijn geheim?

‘Toen ik hier in augustus 2008 kwam wonen ben 
ik mijn huis grondig gaan verduurzamen. Om 
het milieu te sparen en mijn energiekosten te 
verlagen. Ik begon met zonnepanelen en isolatie. 
De zonnepanelen waren het makkelijkst. Samen 
met een vriend heb ik vijftien panelen op het dak 
gelegd, bij elkaar 2.625 Wattpiek. Het aansluiten 
was zo gebeurd en een maand later draaide het, 
later plaatste ik er nog meer panelen bij en nu ligt 
er 4.000 Wattpiek aan zonnepanelen op het dak.’

Isoleren
Het isoleren kostte Louis meer tijd en moeite. 
‘De spouwmuur en het dak waren bij de bouw 
in 1985 geïsoleerd, maar het was niet top,’ blikt 
Louis terug. Een vrij technisch verhaal volgt: ‘De 
R-waarde was ongeveer 1,3 en ik wilde voor de 
muren een R-waarde van 6 en voor het dak 5,5.’ 
De R-waarde geeft aan hoe goed isolatiemate-
riaal van een bepaalde dikte isoleert. Hoe hoger 
de R, hoe beter de thermische isolatie. Louis ging 
met succes aan de slag.

Warmtepomp of airco
‘Dankzij de isolatie gebruikte ik de volgende 
winter ongeveer 500 kuub gas. Dat is zeer 

‘Ik wil nog 3.000 liter 
regenwater 

ondergronds opslaan.’

weinig. Om het nog betaalbaarder te maken heb 
ik gekeken naar warmtepompen.’ Want met een 
warmtepomp verwarm je je huis niet met aardgas 
zoals met de cv-ketel, maar met elektriciteit. Zo 
gebruik je minder gas en meer stroom. ‘Maar’, 
zegt Louis, ‘een airco bleek nóg voordeliger. Een 
airco blaast warme lucht uit en werkt niet met 
radiatoren. Alleen: airco’s leveren geen warm 
water. Warmtepompen wel, maar die zijn meer 
dan tweemaal zo duur en nemen meer ruimte in 
vanwege hun grote boilers.’

Boiler
Voor warm water bij Louis thuis zorgt nu een 
kleine elektrische boiler. ‘Geen ideale oplossing, 
maar door die extra te isoleren, zijn de stilstands-
verliezen redelijk laag. Een alternatief hiervoor 
zou een zonneboiler kunnen zijn. Maar bij een 
laag waterverbruik, ik ben tenslotte alleenwo-
nend, is het voordeliger om de ruimte op het dak 
voor opwekking van elektriciteit te gebruiken. 
Moderne zonnepanelen, die zowel warmte als 
stroom kunnen leveren, kwamen voor mij te laat.’

Van het gas af
‘Ik heb nog een aantal jaren mijn gasaansluiting 
gehouden. Deels omdat ik nog op gas kookte, 
maar vooral omdat ik zeker wilde zijn dat alles 
goed werkte. Sinds vorig jaar kook ik op inductie 
en ben ik van het gas af.’ 

Warmtenet zonder gas 
Wat ziet Louis voor zich in Lunetten? ‘Voor 
onze wijk kan een warmtenet met lage tempe-
ratuur de oplossing zijn. Een warmtenet is een 

Lees verder op pagina 14Shamida Smulders
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_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

Tip van Louis: slim isoleren
‘Ik ben gaan na-isoleren aan de binnenkant. 
Om zo min mogelijk ruimte te verliezen koos 
ik Resol schuimplaten. Resol heeft een hoge 

isolatiewaarde waardoor het minder dik hoeft 
voor hetzelfde resultaat. In mijn geval werd dat 
9 centimeter dik. Als ik steenwol had gebruikt, 
was dat 18 centimeter geworden. Voordeel van 

Resol is dat het bij brand geen giftige gassen 
produceert, en niet aantrekkelijk is voor mui-
zen. De schuimplaten kun je gewoon op muur 
of dakbeschot plakken. Geen dampremmende 

laag nodig, wel moet je de naden afdichten met 
aluminiumtape en kit. Geen lattengeraamte 

nodig zoals bij steenwol, dat bespaart veel tijd 
en moeite. Als afwerking heb ik twee lagen 
gipsvezelplaat direct op de Resol geplakt. 

Stucken kan als afwerking, maar is niet echt 
nodig. Alle wanden grenzend aan de buiten-
muur zijn 11,5 centimeter dikker geworden.’

13



_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

Waarom moeten we van het gas af? 
Aardgas is een fossiele brand stof. Bij de 
verbranding komt er CO₂ vrij. Wij stoten 
al honderden jaren zoveel CO₂ uit dat de 
temperatuur op aarde op dit moment snel 
stijgt. Als we niks doen, stijgt de tempera-
tuur deze eeuw waarschijnlijk met meer 
dan 3 graden. Dat lijkt weinig, maar leidt tot 
hittegolven, droogte, extreme regenbuien 
en uitsterven van planten en dieren. In 2050 
moet Nederland helemaal gestopt zijn met 
het gebruik van aardgas. 

In Lunetten is de Werkgroep Energietransitie 
Lunetten actief voor energieverbruik zonder 
fossiele brandstoffen. Ze zien Lunetten als  
een van de duurzaamste wijken in Neder land. 
Ze praten met de gemeente en organiseren 
bijeenkomsten: energielunetten@gmail.com.

alting uitvaartenruimte voor afscheid

06 45 363 220 
(dag & nacht)
Geertekerkhof 3 
3511 XB Utrecht Pauline Res & Hiske Alting 

gewaardeerd met 
een 9,8

alting uitvaarten

Kom spelen 
bij BSO 
In de Boomhut

www.ludens.nl/
indeboomhut

*In basisschool Op Avontuur 
*Verschillende speelhoeken
*Veel individuele aandacht
*Voor kleuters 
*Kleine groep

Hanneke Wiegers 
Johanna Kleurrijk Bewust 

Leven in liefde 

Energetisch therapeut, klassiek 
homeopaat en coach 

Ik zet in op doorbraak van je 
blokkade.	

www.healing-en-homeopathie-utrecht.nl 
hanneke@johannakleurrijkbewust.nl 

06 30487973	

Bij ons staat de patiënt centraal!
U kunt bij ons terecht voor het

vervaardigen van protheses,
klikprotheses, frames

en implantaten.

Voor het maken van een afspraak
belt u met 030 25 21 313

Kampereiland 7, Utrecht (Lunetten)
www.dentaldesign.nl

advertenties

• E-bike Specialist
• Eigen werkplaats 

• Dealer van o.a. Batavus, 
Sparta, Cortina en Azor

• Inruilen van je oude fiets
• Fietsenplan en Leasefieten

• Bakfiets.nl verkooppunt

SINDS 1985 IN LUNETTEN

soort stadsverwarming waarmee je 
in een wijk huizen kunt verwarmen. 
Daardoor hoeft er niet meer in ieder 
huis een cv-ketel op aardgas te han-
gen.’ De warmte kan volgens Louis 
komen uit diepe of ondiepe thermische 
putten, de Laagravenseplassen, het 
Inundatiekanaal en zonnecollectoren. 
De ondergrondse warmteopslag in re-
servoirs onder de vele binnenterreintjes 
en speeltuintjes kan ervoor zorgen dat 
zomerse warmte in de winter gebruikt 
kan worden. De speeltoestellen kunnen 
weer bovenop de reservoirs terugge-
plaatst worden. Koude-opslag om ‘s zo-
mers huizen te koelen, zou een tweede 
serie reservoirs vergen.’ Interessante 
gedachte! 

En wat zijn Louis’ plannen voor de toe-
komst? ‘Ik wil nog 3.000 liter regenwa-
ter ondergronds opslaan om daarmee de 
was te doen, de tuin te besproeien en de 
wc door te spoelen.’ 

Wil je jouw koopwoning (of huurhuis) 
als doe-het-zelver verduurzamen dan 
geeft Louis je graag advies en hulp: 
louishoutappel@ziggo.nl. Louis is 
energie-ambassadeur van Energie-U. Op 
milieucentraal.nl vind je meer info over 
energie besparen.
TEKST PETER KOUDIJS FOTO SYLVIA JANSEN

Winkelcentrum Lunetten • www.kijkenbijwouter.nl

DÉ SPORTBRIL OP STERKTE SPECIALIST
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Lunetten Wil Welkunst in Lunetten
De voorloper 

 van de  
paddenstoel 

was de 
tenttoren.

De tenttoren 
van Cornelius 
Rogge
Veel wat oudere Lunettenaren her
inneren zich waarschijnlijk de tent
toren. Dit beeldhouwwerk van corten
staal stond tot 1993 op de plek waar 
sinds 2000 de Temple of Boom staat, 
beter bekend als de Paddenstoel. De 
9meter hoge tenttoren werd gemaakt 
door Cornelius Rogge, een bekende 
Nederlandse beeldhouwer, geboren in 
1932. Toen de tenttoren doorgeroest 
bleek te zijn, werd het weggehaald om 
ongelukken te voorkomen. 

Een reis naar Egypte inspireerde 
Cornelius tot het maken van tenten 
piramide constructies. Ook de tent 
toren in Lunetten, symbool van de 
nederzetting, is daar resultaat van. 
Het gesloten object moest kracht 
uitstralen. Zijn idee was dat men naar 
zijn werk keek en dat het de fantasie 
prikkelde zodat men een beleving 
had. Maar... er was veel kritiek op 
de tenttoren en het beeldhouwwerk 
werd regelmatig beklad. Tegelijkertijd 
was er veel weerstand en protest 
toen de tenttoren werd weggehaald. 
Lunettenaren waren er inmiddels aan 
gehecht. Jammer dat het niet onder
houden werd en dat het gesloopt is. 

Cornelius Rogge is een van belang
rijkste beeldhouwers van de 20e eeuw. 
Hij is geen onbekende in het Kröller
Müller Museum: sinds 1975 staat in 
de beeldentuin zijn Tentenproject. 
Hij groeide op in een theosofisch 
milieu, volgde de opleiding aan de 
Rijksacademie in Amsterdam, won 
prijzen, gaf les aan de Gerrit Rietveld 
Academie in Amsterdam en de 
Academie in Den Bosch. Veel werk 
is te zien in de openbare ruimte. Een 
vergelijkbaar object met de tenttoren, 
is de piramide in een nieuwbouwwijk 
uit de jaren ’80 in ArnhemZuid. 



Esther en Sara beheren momenteel het Prikbord, 
maar benadrukken dat het vooral van en voor de 
leden is. Het gaat er om onderlinge verbinding 
en goede sfeer. Esther: ‘Af en toe word ik zomaar 
herkend of zwaait iemand. Dat zal dan van het 
Prikbord zijn, denk ik dan. Dat vind ik grappig.’ 
Sara: ‘In de ijsweek wisselden in een mum van 
tijd alle skikleding en schaatsen van eigenaar, 
echt een mooi voorbeeld hoe goed het werkt.’

Verrassing 
De overhandiging is altijd een verrassing. Foto-
momentje voor het Prikbord hoort ook bij de  
eer. De Blijmaker krijgt niet te horen door wie  
hij of zij is voorgedragen, want ook dat hoort bij 
de verrassing. 

Allemaal blijmakers 
Zo kreeg het politieteam dat maanden aan 
de arrestatie van de vrouwenbelager in het 
Beatrixpark werkte, van wijkbewoners als dank 
een doos vol Tony’s én een Blijmaker, dit als idee 

Iedereen blij
Het online platform Prikbord Lunetten bestaat sinds 2013 en telt inmiddels 5000 leden, 

ongeveer de helft van het aantal inwoners van onze wijk. Leden kunnen er onderling 
spulletjes uitwisselen en elkaar allerlei vragen stellen, als een soort lokale Marktplaats.

Al vrij snel was het gebruikelijke ruilmiddel ‘Voor een Tony. Liefst caramel zeezout’.  
De chocoladerepen van Tony’s Chocolonely worden bij de Lunettense buurtsupers 

sindsdien goed verkocht.

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

Maak jij ook 
iemand blij? 
Ken je iemand die zich 
inzet voor meerdere 
wijkgenoten en gun jij die 
de Blijmaker? Iedereen 
kan iemand nomineren! 
Stuur een privébericht 
op Prikbord Lunetten 
naar Esther. Want als je 
het openbaar zegt, is het 
geen verrassing meer.

‘In de ijsweek wisselden  
in een mum van tijd  

skikleding van eigenaar.’

‘Mensen die goede  dingen doen voor de wijk  in het zonnetje zetten.’

In het zonnetje 
De sfeer op het Prikbord werd vorig voorjaar 
iets negatiever. Door de coronacrisis en enkele 
nare incidenten in de wijk. Terwijl er ook zoveel 
positiefs gebeurde. Esther en Sara: ‘We voelden 
de drang om positiviteit meer aandacht te geven 
en te versterken. We wilden mensen die goede 
dingen doen voor de wijk in het zonnetje laten 
zetten door andere wijkbewoners, die dat  
is opgevallen.’ 

Goed idee
De aanvraag bij het Initiatievenfonds bij de 
gemeente Utrecht voorzag het plan van budget, 
wijkgenoot Gerbert Greven ontwierp een mooie 
wikkel en Sara en Esther bedachten hoe het 
nomineren zou verlopen, en ziedaar: de Blijmaker 
was geboren - een Lunettense Tony’s in een 
feestelijke Blijmakerwikkel. 
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van een Prikbordlid. Ook kregen de Lunettense 
ijsmeesters een Blijmaker en een wijkgenoot die 
spullen inzamelt voor wijkgenoten in armoede  
of voor de Voedselbank, die bewoners helpt die  
anders in isolement dreigen te raken, en die  
leuke knutselvideo’s voor kinderen maakte in  
de lockdown.

‘Mensen die goede  dingen doen voor de wijk  in het zonnetje zetten.’
Zo zijn de reep en degene die hem wil uitdelen 
en degene die hem krijgt allemaal een Blijmaker!

TEKST LUITGARD VAN DEN BOGAERT BEELD RIK DE VRIES 
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Dierenspeciaalzaak Natuurlijk

Lunetten is 
een echte 

kattenwijk
‘Kijk nou, alleen vandaag al 
43 pakketten in de winkel’, 
zegt Natasja Rietveld van 
Dierenspeciaalzaak Natuurlijk. 
Mensen lopen in en uit. Het is 
veel drukker dan vóór corona
tijd. Niet alleen voor de pak
ketservice, ze krijgt ook meer 
bestellingen nu alle andere 
winkels dicht zijn. ‘Voor een 
leuke mand of dierenspeelgoed 
bijvoorbeeld. Zo heeft de wijk 
er veel puppy’s bij. Je komt dan 
vaker buiten, mensen willen 
dat, juist nu ze veel thuis aan 
het werk zijn’, vertelt Natasja.

Natasja woont zelf in Lunetten 
en werkte al in een dieren
winkel. ‘Een kantoorbaan is 
niet mijn ding’, lacht ze. In 
2017 startte ze met haar eigen 
dierenwinkel, samen met een 
vriendin. Later ging ze alleen 
verder, soms springt haar man 
Eddy bij. ‘Dat ik het hier zo 
naar mijn zin heb, komt door 
de mensen en de vaste klan
ten. Iedereen komt een praatje 
maken. En uiteraard hou ik  
van dieren, ik heb honden  
en katten.’

Baardagaam Mazzel vindt het 
ondertussen allemaal best. De 
hagedis staart lui voor zich uit, 
hangend aan Natasja’s trui. ‘Hij 
woont in een terrarium in de 
winkel, een oud ventje is het 
al.’ Op wormen na kun je in de 
winkel geen levende dieren 
kopen. ‘Mensen hebben de 
gekste huisdieren, tot mieren 
aan toe. Al komen de meesten 
voor hun kat, want Lunetten is 
een echte kattenwijk.’

‘Mensen hebben de 
gekste huisdieren, 

tot mieren aan toe.’ 
Als je zelf niks nodig hebt 
voor je huisdier, kun je altijd 
iets komen brengen voor de 
Dierenvoedselbank. ‘Voer, 
brokken, verzorgingsspullen 
en snacks, ook aangebroken 
verpakkingen zijn welkom. Het 
is hard nodig voor mensen met 
een kleine beurs. Hier in de 
grote mand kun je doneren en 
je ziet het: hij is bijna leeg!’ 

TEKST: BARBARA BOONMAN FOTO JOHN 
MEIJERINK

ondernemend



    online contact met  
vrienden & familie

contact en informatie  
www.lunettenwilwel.nl
e-mail: contact@lunettenwilwel.nl
telefoon: 06 17123454 

Nooit te oud  
       om te leren

Vanwege corona is onze agenda nog beperkt, 
vooralsnog staan alleen de buurtdialogen gepland.  
Bij het ter perse gaan van deze Hallo! zaten 
we nog midden in de lockdown. Daarom valt er 
nog weinig te zeggen over onze activiteiten tot 
aan de zomer. We hopen z.s.m. weer te kunnen 
beginnen met kleinschalige activiteiten. 
We houden je op de hoogte via onze website,  
 

 
Kijk voor actuele informatie over onze  
activiteiten op onze website of op  
het wijkportal www.lunetten.nl

Leo Mes nam eind vorig jaar deel aan de collegereeks filosofie, georgani-
seerd door Oud Geleerd Jong Gedaan (OGJG), Bibliotheek Utrecht en 
Lunetten Wil Wel. Wat was voor Leo de reden om mee te doen? 
Leo: Ik ben geïnteresseerd in filosofie en deze serie lezingen over filosofie 
vond plaats in de bibliotheek van Lunetten. Dit sprankje ‘live’ cultuur in 
deze corona-tijden kwam voor mij als geroepen. Opgeven voor de serie 
was het enige dat nodig was. Laagdrempeliger kon haast niet. 
En heeft de collegereeks je gebracht wat je ervan verwacht had?
Leo: Absoluut. Je leert de alledaagse zaken te zien door verschillende 
filosofische brillen, zonder dat er wordt geoordeeld. Het ontrafelen en 
onderzoeken van die gewone werkelijkheid is minder stoffig dan veel 
mensen denken. Vragen als: is de mens van nature goed of slecht of: wat 
hoort de rol van de overheid te zijn in tijden van crisis, zijn immers puur 
filosofisch. Net zoals vragen over de rol van de techniek in ons leven.
Wat vond je van de manier waarop college gegeven werd?
Leo: Het enthousiasme van de docent, die moeilijke zaken in heldere 
woorden uitlegde, inspireerde iedereen. Er was daarom ook veel inbreng 
vanuit de groep. Fijn, dat het aantal deelnemers niet te groot was.  
De ruimte in de bibliotheek was gezellig en perfect voor deze cursus.. 
Zou je een volgende keer weer meedoen? 
Leo: Jazeker. Er is veel belangstelling voor, denk ik. Als er opnieuw een 
kleinschalige korte serie in Lunetten zou zijn, bijv. op het gebied van kunst, 
geschiedenis, gezondheid of natuur, doe ik graag weer mee. Het zet je  
aan het denken!  

Martin helpt Ans telefonisch op weg met Zoom

vr 23 april Buurtdialoog (14.00 - 16.00 u.)* 
‘De waarde van een compliment’

di 25 mei Buurtdialoog (19:30 - 21:30 u.) 
‘De moeite waard’ (online) 

vr 25 juni Buurtdialoog (14.00 - 16.00 u.)* 
‘Lekker in je vel’ 

* live in de De Musketon, o.v.v. coronamaatregelen,    
  anders online

Ans en Martin zijn vrijwilligers bij Lunetten Wil Wel.  
Ans had al wel eens over Zoom (elkaar spreken 
met beeld) gehoord, maar het nog nooit gedaan.  
Ans: ‘Ik vond het best wel eng, maar toen Martin  
aanbood om het een keer uit te proberen, heb 
ik toch de stoute schoenen maar aangetrokken.  
Het was even uitproberen, allebei thuis achter 
de computer en Martin die me via de telefoon 
instructies gaf. Het lukte best wel snel. 
Ik vind het een fijn gevoel dat ik nu weet wat het 
is. Als het zich voordoet, kan ik nu meedoen met 
online Zoom-bijeenkomsten’.  
Door corona wordt steeds vaker gebruik gemaakt 
van beeldbellen (Zoom, Teams e.d.), zowel voor 
onderlinge contacten, vergaderingen en scholing, 
maar ook steeds vaker bij consulten door (huis-)
artsen. Ook voor de toekomst verwacht Lunetten 
Wil Wel dat dit zal blijven en dat het belangrijk 
kan zijn om – net als Ans  – over de drempel te 
stappen en het eens te proberen.   
Ans: ‘Ik heb gehoord dat huisartsen ook steeds 
vaker met Zoom werken, je weet maar nooit of ik 
dat ook nog eens nodig heb.  Eigenlijk kan ik het nu 
iedereen aanraden, het is ook goed voor sociale 
contacten’. 
Beschik je over een laptop, tablet of smartphone, 
dan moet dat met een beetje hulp lukken. 
Lunetten Wil Wel is in gesprek met o.a.  
Gezondheidscentrum Lunetten en DigiWijs om te 
kijken hoe we de digitale vaardigheden van o.a. 
ouderen kunnen helpen vergroten. 
Interesse? Neem dan  contact met ons op.

Oud Geleerd Jong Gedaan in Bibliotheek Lunetten

Leo Mes over colleges filosofie OGJG

 

Haar wooncarrière in Utrecht startte ze in Lunetten, vertelt de nieuwe wijkadviseur 
Marleen Kalden als ze zich voorstelt in een verlaten wijkgebouw aan de ‘t Goylaan. 
‘Tja, corona ’, zegt ze. Inmiddels woont ze met man en twee kinderen van 6 en 8 jaar  

in Odijk. Met deze werkplek is ze weer een beetje terug waar het begon. 

Nieuwe wijkadviseur Marleen Kalden

IK GEEF ALTIJD 
ANTWOORD

Op 1 september is Marleen Kalden gestart bij het 
wijkbureau, na 12 jaar te hebben gewerkt bij de 
gemeenten IJsselstein en Montfoort.

Wat doet een wijkadviseur?
‘Ik ben aanspreekpunt voor de bewoners in de 
wijk en daarmee is een wijkadviseur een soort 
contactfunctionaris. Mijn belangrijkste taken zijn 
zorgen dat bewoners gehoord worden en ervoor 
zorgen dat samen een oplossing voor problemen 
of vragen wordt gevonden.’ Marleen heeft onder 
andere openbare ruimte, veiligheid, verkeer, 
volksgezondheid als werkterreinen.

Wat vind je het leukste aan dit werk?
Ze aarzelt geen seconde: ‘Het contact met inwo-
ners is het leukst. Iets kunnen betekenen voor 
mensen.’ 

Heb je in deze korte periode in deze 
gekke tijd al iets kunnen bereiken? 
‘Ja, want op initiatief van een bewoner gaan we 
onderzoeken hoe we in Luneten een omheinde 
hondenspeelweide kunnen realiseren. Waar de 
dieren met elkaar kunnen ravotten zonder ande-
ren lastig te vallen. Dat is wel nodig, nu iedereen 
veel vaker in de buurt gaat wandelen, het is druk 
in de parken.’

Waar kunnen de bewoners van 
Lunetten bij jou op rekenen?
‘Ik geef altijd antwoord. En nee is ook een ant-
woord’, lacht ze. Samen met de collega’s vindt 
Marleen bijna altijd wel een oplossing. Of ze 
zorgen dat vragen van bewoners beantwoord 
worden door ze wegwijs te maken in de gemeen-
te. ‘Maar’, zegt Marleen, ‘ik moet eerlijk gezegd 
zelf ook nog wel een beetje zoeken hoor. Vooral 
ook door corona. Het is sowieso jammer dat 
je daardoor minder hoort van de buurt en veel 
bijeenkomsten niet doorgaan.’

Je hebt hier gewoond. Wat vind je 
nou echt mooi of bijzonder aan de 
wijk? 
‘Het Beatrixpark met de forten heb ik altijd al 
heel mooi gevonden. De wijk is wat betreft wo-
ningen heel veelzijdig, dat is toch bijzonder voor 
een wijk die grotendeels in dezelfde periode is 
gebouwd. Maar het meest bijzondere vind ik dat 
er zoveel betrokken mensen wonen en er zoveel 
georganiseerd wordt.’

TEKST MARGIT ASSENBERG FOTO SYLVIA JANSEN

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

Vragen of ideeën? 
Met het vertrek van 
Nick te Brake is Marleen 
samen met Kumari 
den Ouden de vaste 
wijk adviseur in Utrecht 
Zuid. Wil je iets vragen, 
melden of voorstellen? 
Mail naar Wijkbureau 
Zuid zuid@utrecht.nl of 
bel 14030.

Marleen Kalden

Het contact met inwoners is het leukst

gemeente in de wijk

18



    online contact met  
vrienden & familie

contact en informatie  
www.lunettenwilwel.nl
e-mail: contact@lunettenwilwel.nl
telefoon: 06 17123454 

Nooit te oud  
       om te leren

Vanwege corona is onze agenda nog beperkt, 
vooralsnog staan alleen de buurtdialogen gepland.  
Bij het ter perse gaan van deze Hallo! zaten 
we nog midden in de lockdown. Daarom valt er 
nog weinig te zeggen over onze activiteiten tot 
aan de zomer. We hopen z.s.m. weer te kunnen 
beginnen met kleinschalige activiteiten. 
We houden je op de hoogte via onze website,  
 

 
Kijk voor actuele informatie over onze  
activiteiten op onze website of op  
het wijkportal www.lunetten.nl

Leo Mes nam eind vorig jaar deel aan de collegereeks filosofie, georgani-
seerd door Oud Geleerd Jong Gedaan (OGJG), Bibliotheek Utrecht en 
Lunetten Wil Wel. Wat was voor Leo de reden om mee te doen? 
Leo: Ik ben geïnteresseerd in filosofie en deze serie lezingen over filosofie 
vond plaats in de bibliotheek van Lunetten. Dit sprankje ‘live’ cultuur in 
deze corona-tijden kwam voor mij als geroepen. Opgeven voor de serie 
was het enige dat nodig was. Laagdrempeliger kon haast niet. 
En heeft de collegereeks je gebracht wat je ervan verwacht had?
Leo: Absoluut. Je leert de alledaagse zaken te zien door verschillende 
filosofische brillen, zonder dat er wordt geoordeeld. Het ontrafelen en 
onderzoeken van die gewone werkelijkheid is minder stoffig dan veel 
mensen denken. Vragen als: is de mens van nature goed of slecht of: wat 
hoort de rol van de overheid te zijn in tijden van crisis, zijn immers puur 
filosofisch. Net zoals vragen over de rol van de techniek in ons leven.
Wat vond je van de manier waarop college gegeven werd?
Leo: Het enthousiasme van de docent, die moeilijke zaken in heldere 
woorden uitlegde, inspireerde iedereen. Er was daarom ook veel inbreng 
vanuit de groep. Fijn, dat het aantal deelnemers niet te groot was.  
De ruimte in de bibliotheek was gezellig en perfect voor deze cursus.. 
Zou je een volgende keer weer meedoen? 
Leo: Jazeker. Er is veel belangstelling voor, denk ik. Als er opnieuw een 
kleinschalige korte serie in Lunetten zou zijn, bijv. op het gebied van kunst, 
geschiedenis, gezondheid of natuur, doe ik graag weer mee. Het zet je  
aan het denken!  

Martin helpt Ans telefonisch op weg met Zoom

vr 23 april Buurtdialoog (14.00 - 16.00 u.)* 
‘De waarde van een compliment’

di 25 mei Buurtdialoog (19:30 - 21:30 u.) 
‘De moeite waard’ (online) 

vr 25 juni Buurtdialoog (14.00 - 16.00 u.)* 
‘Lekker in je vel’ 

* live in de De Musketon, o.v.v. coronamaatregelen,    
  anders online

Ans en Martin zijn vrijwilligers bij Lunetten Wil Wel.  
Ans had al wel eens over Zoom (elkaar spreken 
met beeld) gehoord, maar het nog nooit gedaan.  
Ans: ‘Ik vond het best wel eng, maar toen Martin  
aanbood om het een keer uit te proberen, heb 
ik toch de stoute schoenen maar aangetrokken.  
Het was even uitproberen, allebei thuis achter 
de computer en Martin die me via de telefoon 
instructies gaf. Het lukte best wel snel. 
Ik vind het een fijn gevoel dat ik nu weet wat het 
is. Als het zich voordoet, kan ik nu meedoen met 
online Zoom-bijeenkomsten’.  
Door corona wordt steeds vaker gebruik gemaakt 
van beeldbellen (Zoom, Teams e.d.), zowel voor 
onderlinge contacten, vergaderingen en scholing, 
maar ook steeds vaker bij consulten door (huis-)
artsen. Ook voor de toekomst verwacht Lunetten 
Wil Wel dat dit zal blijven en dat het belangrijk 
kan zijn om – net als Ans  – over de drempel te 
stappen en het eens te proberen.   
Ans: ‘Ik heb gehoord dat huisartsen ook steeds 
vaker met Zoom werken, je weet maar nooit of ik 
dat ook nog eens nodig heb.  Eigenlijk kan ik het nu 
iedereen aanraden, het is ook goed voor sociale 
contacten’. 
Beschik je over een laptop, tablet of smartphone, 
dan moet dat met een beetje hulp lukken. 
Lunetten Wil Wel is in gesprek met o.a.  
Gezondheidscentrum Lunetten en DigiWijs om te 
kijken hoe we de digitale vaardigheden van o.a. 
ouderen kunnen helpen vergroten. 
Interesse? Neem dan  contact met ons op.

Oud Geleerd Jong Gedaan in Bibliotheek Lunetten

Leo Mes over colleges filosofie OGJG
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‘We houden  
elkaar op een 
leuke manier  
in de gaten.’

Wat opvalt aan het buurtje is de van-
zelfsprekende onderlinge hulp. Gertjan: 
‘Ik werk de hele dag. Laatst had ik een 
lekkage en dan vraag ik Koos of hij de 
monteur wil opvangen’. Niet alleen 
Gertjan kan een beroep op Koos doen. 
Andere buurtgenoten maken er ook 
graag gebruik van. Koos: ‘Ik ben gepen-
sioneerd, heb tijd en vind het leuk om 
gevarieerde klussen te doen.’ De klus-
jesman noemen ze hem. Gertjan: ‘Een 
andere buurman heeft laatst schaatsen 
geslepen voor wie dat wilde.’ Dat roept 
bij Gaya meteen leuke herinneringen 
op. ‘Op mijn kleine ijzertjes heb ik leren 
schaatsen op het water in mijn eigen 
buurt. Dat is toch leuk!’ 

‘Een pareltje van Lunetten’ zegt Gertjan meteen als we elkaar 
ontmoeten. Hij woont sinds 2003 in een appartement op de Seychellen. 
Zijn dochter Gaya van 14 jaar, is om het weekend en een deel van de 
vakanties bij hem. Koos, de vrijwillige huismeester, woont vanaf 1992  
in het appartementencomplex. 

Seychellen

Elkaar in de gaten houden gebeurt ook. 
Maar altijd op een leuke manier en met 
de nodige humor. Koos: ‘Als mijn gordij-
nen te lang dicht zijn, krijg ik appjes of 
ik er nog ben. Ja, ik leef nog zeg ik dan.’ 
‘Jammer’, is dan de reactie!’

Gezamenlijke activiteiten voor de hele 
buurt zijn er niet zoveel. Maar dat vindt 
niemand erg. Op een spontane manier 
gebeurt er al heel veel. Koos en Gertjan: 
‘Met elkaar vissen en de straat Oranje 
maken bij een WK bijvoorbeeld. En 
samen kijken natuurlijk.’

Als we vragen wat hun buurtje nou zo 
bijzonder maakt zegt Gertjan: ‘Je kunt 

het ook omdraaien. Er zijn nauwelijks 
dieptepunten.’ Koos vult aan: ‘Mee eens. 
Een minpuntje is wel dat er soms te hard 
gereden wordt in de buurt.’ 
TEKST CORRIE VAN DAM FOTO JACQUELINE SLUIS

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

De Seychellen liggen midden 
in de Indische Oceaan en zijn 

gezegend met het hele jaar door 
stralend weer, parelwitte  

stranden en een rijke flora en 
fauna die je nergens anders 
ter wereld tegenkomt. De 

Seychellen bestaan uit 115 
eilanden. Van de 95.981 inwo-
ners woont zo’n 90 procent op 
het hoofdeiland Mahé, dat net 
zo groot is als Texel. Het zand 
van de stranden is hier écht 

parelwit, de Indische Oceaan 
écht blauw en ja, de zon schijnt 

hier het hele jaar door. 

ons buurtje

Gertjan, Gaya en Koos


